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Hej David!

Det är mycket som inte är sig likt i Coronatider. Gissar att din tjänst i vår kommun
inte blivit vad du planerat för. Oväntade utmaningar ger nya erfarenheter som kan
bli till nytta i en oviss framtid. Jag vill ge dig lite information om situationen i
hembygdsföreningen.
Förra veckan blev jag uppringd av starke mannen i Tofteryds hembygdsförening
som undrade om de kan sätta igång planerade underhållsarbeten i
Skillingaryds Hembygdsgård. Jag gav honom klartecken att köpa in de tjänster som
ingår i vårt budgetförslag och som är beroende av ungefärligen oförändrat anslag
från kommun. 

Rent formellt återstår dock vissa beslut. Hembygdsrådet har inte kunnat ha sitt
årsmöte, men budgeten är förankrad i alla ingående föreningar, dock ej fastslagen
på årsmöte. Du har sagt att du anser att kommunens anslag kan förväntas bli i
paritet med förra årens nivå. Jag anser att vi inte får låta några planerade jobb
missas på att en del i år är lite speciellt. Ideelt arbete får ej stoppas där det finns
krafter som kan hållas igång.

Normala år brukar jag komma med beslutad budget till KFn i mars för att få ett
godkännande av vår planering före sommarens underhållsarbeten på egna hus.
Slutligt anslag brukar beslutas i dec, när vi kan redovisa att arbetet är genomfört.

Hör av dig om något känns oklart

Med vänlig hälsning.
Ola Hugosson


